
CFR vrea romani din strainatate
Antrenorul lui CFR Cluj, Ioan Andone, a declarat dupa castigarea Cupei Romaniei in finala cu Unirea
Urziceni (2-1), ca echipa se afla in fata unui sezon foarte dificil, pentru care se va intari cu mai multi
jucatori romani care activeaza in strainatate.
 "Sunt bucuros si multumit ca am oferit satisfactii suporterilor din Cluj care au venit foarte multi la Piatra
Neamt. Dupa foarte multi ani, o echipa din provincie castiga eventul. Toata lumea spune ca suntem
obositi, dar am jucat fara probleme cu exceptia ultimelor cinci minute. O sa ma bucur vreo trei zile, dupa
care o sa imi treaca pentru ca o sa ma gandesc ce ne asteapta la toamna. Am mai facut eventul si cu
Dinamo, dar diferenta este ca in provincie oferim mai multa bucurie", a spus Andone.
 Tehnicianul a anuntat ca echipa sa se va intari cu jucatori romani din strainatate: "La anul totul va fi mai
greu si sper sa facem puncte in Liga Campionilor. Va creste calitatea campionatului odata cu participarea
mai multor echipe in cupele europene. Ne vom intari cu jucatori romani care au experienta internationala
in cupele europene si candva au fost si jucatorii de echipa nationala. Cu Cernat nu s-a discutat deloc, iar
pe Deac il vom lua inapoi de la Otelul Galati pentru ca avem nevoie de el. Cu exceptia lui Anca, aflat la
final de contract, toti au contracte in vigoare".
 intrebat daca a renuntat la ideea aducerii de jucatori straini, Andone a replicat: "Nu, dar ieri in Comitetul
Executiv s-a hotarat ca fiecare echipa din Romania sa aiba cel putin cinci jucatori romani in lotul de 18,
iar mie imi e greu sa incep meciul cu doi jucatori romani in teren".
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